
Sida 1 av 2 

 

Ronnebyortens ÄSKO  Protokoll fört vid styrelsemöte 
  i Gammelstorp 2018-07-17. 
 
Närvarande: Lars Engdahl, Mathias Jäghagen, Sven Holgersson, Bengt Viktorsson, 
Markus Svensson, Per Bertland och Ronny Jönsson. 
Frånvarande: Tomas Hansson och Bertil Enarsson. 
 
§ 1  Lars Engdahl hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
 
§ 2  Till att justera dagens protokoll valdes Per Bertland. 
 
§ 3  Dagordningen godkändes. 
 
§ 4  Föregående protokoll från den 8/5 lästes upp och godkändes. 
 
§ 5  Skötselplan älg. 

Skötselplanen har efter justering hos ÄFOt godkänts och skickats vidare till 
Länsstyrelsen för granskning och fastställande. ÄFOt begärde att avskjutningen 
till femtio procent skall utgöras av kalvar. ÄFOt påpekar också att vi måste vara 
noggranna med att undvika överskjutning på tjurarna, då vi redan har en 
statistiskt låg tjurandel. Det avskjutningsunderlag som är skickat till 
Länsstyrelsen omfattar fyra (4) tjurar, fem (5) hondjur och nio (9) kalvar.  
 

§ 6  Skötselplan kronvilt. 
Planen för kronviltet omfattande fyra (4) hjortar, (varav två (2) får vara större än 
spets), fyra (4) hindar och fyra (4) kalvar är skickad till Länsstyrelsen. Något 
svar därifrån har ännu inte ankommit. 

 
§ 7  Tankar kring nytt avskjutningssystem. 

Tilldelningsgruppen har haft möte den 16/7 där förslaget diskuterats. De är 
överlag positiva till de nya tankegångarna. Tilldelningsgruppen föreslår bl.a. att 
en översyn av indelningen i A,B och C-område. En tanke är att behålla A-
området och slå ihop B- och C-området. Ett annat önskemål är att tillåta kalvjakt 
från första dagen. 
Styrelsen bearbetar tilldelningsgruppens förslag och återkommer till dem med 
ett reviderat förslag inom några dagar. 

 
§ 8  Åtgärder inför hösten på grund av torkan. 

Skötselområdet rättar sig efter Länsstyrelsen och avskjutningsplanen. Om 
Länsstyrelsen önskar åtgärder är skötselområdet beredda att tillmötesgå dem. 
Styrelsen skall notera och följa upp hur torkan under 2018 kan påverka 2019 och 
2020 års inventering och jakt. Värt att komma ihåg är också sommaren 2017 
som också var torr och varm fram i september, därefter blev hösten svalare, 
regnigare och blåsigare. 

 
§ 9  Sommarträff 7/8 

Planeringen av träffen fortsätter. Tanken är att ha någon form av föreläsare om 
vilt eller Mera Tall projekt som bedrivs i skötselområdets närhet. Någon 
föreläsare är ännu inte klar. Träffen är tänkt att hållas i Gammelstorp med 
tipsrunda, grillad korv och information från skötselområdet, i vanlig ordning. 
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§ 10  Rapporter och skrivelser. 
 a) WeHunt har köpt upp JaktVakt och Vilth. 
 b) Jakttiderna och fällavgifterna är oförändrade inom länet meddelar Länsstyrelsen. 
 
§ 11  Ekonomi, inget nytt att meddela. 
 
§ 12  Övriga frågor. 

Nästa möte hålls 14/8. 
Inga andra övriga frågor fanns att behandla. 

 
§ 13  Lars Engdahl tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 
 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 

 ______________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Per Bertland 

 
 

 Ordförande 
 

 ____________________ 
 Lars Engdahl 


